

Date: 12 Feb 2025

التاريخ: ١٢ فبراير ٢٠٢٥

Mr. Hamed Ahmed Ali

السيد/ حامد أحمد علي المحترم

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي

Dubai Financial Market

سوق دبي المالي

P.O. Box 9700 Dubai, UAE

ص.ب. ٩٧٠٠ دبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Taaleem PJSC Announces the signing of the Musataha Land Lease Agreement with the Abu Dhabi Department of Education and Knowledge to Launch Harrow International School, a New Super-Premium school, in Abu Dhabi.

الموضوع: إعلان شركة تعليم القابضة ش.م.ع عن توقيع اتفاقية حق انتفاع (المساطحة) مع دائرة التعليم والمعرفة في أبوظبي، لإطلاق مدرسة هارو الدولية بأبوظبي ضمن فئة المدارس فانقة التميز.

Taaleem Holdings PJSC (Taaleem) a leading K-12 premium education provider in the UAE with a portfolio of 34 schools and listed on the Dubai Financial Markets (DFM: TAALEEM), in partnership with Harrow International Schools Limited ("HISL"), and the **Abu Dhabi Investment Office (ADIO)**, is pleased to announce the upcoming launch of **Harrow International School (HIS) Abu Dhabi**.

يسر شركة تعليم القابضة ش.م.ع (تعليم) والتي تمتلك محفظة تضم ٣٤ مدرسة ومدرجة في سوق دبي المالي (DFM: TAALEEM) بالشراكة مع مدارس هارو الدولية المحدودة ("HISL") ومكتب أبوظبي للاستثمار (ADIO)، أن تعلن عن الإطلاق المرتقب لمدرسة هارو الدولية (HIS) أبوظبي.

Following the formal awarding of a "**Musataha Land Lease agreement**" by the **Abu Dhabi Department of Education and Knowledge (ADEK)**, Taaleem has secured a prime 70,369 sqm plot of land on Saadiyat Island—renowned for its vibrant mix of art, culture, and luxury living. This milestone emphasizes Taaleem's commitment to addressing the rising demand for top-tier educational institutions in the region.

يأتي ذلك بعد الحصول الرسمي على " اتفاقية حق انتفاع (المساطحة)" من دائرة التعليم والمعرفة في أبوظبي (ADEK) ، لأرض مميزة بمساحة ٣٦٩،٧٠ متر مربع في جزيرة السعديات – المعروفة بメリجها الغني من الفن والثقافة والرفاهية . يمثل هذا الإنجاز تأكيداً على التزام "تعليم" بتلبية الطلب المتزايد على المؤسسات التعليمية الراقية في المنطقة.

Harrow International School Abu Dhabi will feature state-of-the-art facilities designed to provide an outstanding educational experience. The school will join the prestigious Harrow family, offering a British-style curriculum deeply rooted in a long-standing tradition of academic excellence and leadership development. The campus, designed by the renowned KODA architects, will include purpose-built classrooms, sports and arts facilities, and leadership programs that embody Harrow's core values.

مدرسة هارو الدولية أبوظبي ستتميز بمرافق حديثة مصممة لتقديم تجربة تعليمية استثنائية. وستنضم المدرسة إلى العائلة المرموقة لمدارس هارو، حيث تقدم منهاجاً تعليمياً بريطانياً متقدماً في تقاليد طوبية الأداء من التفوق الأكاديمي وتطوير القيادة. وسيشمل الحرم المدرسي، الذي تم تصميمه من قبل شركة كودا (KODA) المعمارية الشهيرة ، فضولاً دراسية مصممة خصيصاً، ومرافق رياضية وفنية، وبرامج قيادية تجسد القيم الأساسية لمدرسة هارو.

The value-accretive addition of HIS Abu Dhabi will not only enhance Taaleem's portfolio but also strengthen its resilience through further diversification of educational options, ensuring sustained value for our stakeholders.

علاوةً على ذلك، سيساهم الإطلاق المرتقب لمدرسة هارو الدولية بأبوظبي في إضافة القيمة لمحفظة المدارس التابعة لشركة تعليم، بالتزامن مع تعزيز مرونة الشركة في توفير خيارات تعليمية متنوعة، مما يضمن تحقيق قيمة مستدامة لجميع الأطراف ذات الصلة.

Best Regards,

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير،
عن تعليم القابضة ش.م.ع.

For Taaleem Holdings PJSC


Alan Williamson
Chief Executive Officer



الآن ويليمسون
المدير التنفيذي

